Instructions for paying the registration fee

for participants of the IRS-2023 conference

from countries other than the Republic of Belarus and the Russian Federation

The registration fee for participants of the IRS-2023 conference from countries other than the Republic of Belarus and the Russian Federation is 50 euros.

An individual can pay the registration fee at any branch of the bank (the amount of the commission fee is set by the bank and paid by the conference participant) or by bank card using the BSU electronic services portal (https://portal.bsu.by/catalog/63842).

To pay the registration fee with a bank card, you need to go to the BSU electronic services portal and choose to pay the registration fee IRS-2023 for non-residents of the Republic of Belarus and the Russian Federation. Enter your full name in the comment field and click Заказать(Order). Select the payment method Картой(by Card) and click Оформить заказ(Checkout). Log in (register if necessary), receive an order number by e-mail and click Оплатить картой(Pay by card) and make a payment.

Registration fees during registration for the conference will not be accepted.

For questions related to the payment of the registration fee, contact a member of the organizing committee Rusalsky Dmitry Petrovich, tel. +375-29-650 92 94, rusalsky@bsu.by.

Please send the registration fee payment receipt to the email address vitt@bsu.by or rusalsky@bsu.by.
Инструкция по уплате оргвзноса

для участников конференции ВИТТ-2023 

не из Республики Беларусь и Российской Федерации

Оргвзнос для участников конференции ВИТТ-2023 не из Республики Беларусь и Российской Федерации составляет 50 евро.

Физическое лицо может оплатить оргвзнос в любом отделении банка (размер комиссионного сбора устанавливается банком и оплачивается участником конференции) или же банковской карточкой, воспользовавшись порталом электронных услуг БГУ (https://portal.bsu.by/catalog/63842).

Чтобы оплатить оргвзнос банковской карточкой необходимо зайти на портал электронных услуг БГУ и выбрать оплату оргвзноса ВИТТ-2023 для нерезидентов Республики Беларусь и Российской Федерации. В поле комментария ввести ФИО и нажать Заказать. Выбрать способ оплаты Картой и нажать Оформить заказ. Войти (провести регистрацию в случае необходимости), получить номер заказа на электронную почту и нажать Оплатить картой и совершить платеж.

Оргвзносы при регистрации на конференцию приниматься не будут.

По вопросам, связанным с оплатой организационного взноса, обращаться к члену организационного комитета Русальскому Дмитрию Петровичу, тел. +375-29-650 92 94, rusalsky@bsu.by.

Квитанцию об оплате оргвзноса просим прислать на электронный адрес vitt@bsu.by или rusalsky@bsu.by.
